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Z Á P I S  č. 5/2022 
 

z jednání Komise místní části Štípa  
konaného dne 26. 10. 2022  

 
 
Přítomni: p. Eichler, p. Hnilica, p. Holík, p. Krybus, p. Řehák, p. Skřivánek, p. Strunz, p. Vařák,  
   tajemnice komise pí Bazelová   
 
Hosté:    pí Kučerová 
 
Omluveni:   pí Konečná, pí Königová 
 

 
Program: 

1. Zahájení, schválení programu 
2. Kontrola úkolů dle zápisu z minulého jednání 
3. Informace z kanceláře MČ 
4. Priority KMČ 
5. Připomínky, nové podněty, ostatní, diskuse 
6. Závěr 

1. Zahájení, schválení programu 

Jednání KMČ bylo zahájeno předsedou komise v 17:00 hod. ve společenském sále OC Štípa.  
Dle počtu přítomných a prezentovaných je komise usnášeníschopná v počtu 8 členů. Navržený 
program byl schválen.  

2. Kontrola úkolů dle zápisu z minulého jednání 

Úkoly z minulých jednání: 

1/KMČ/Št/19/1 „Chodník podél silnice III/4912 v ul. Velíkovská, Zlín-Štípa“ – v seznamu 
priorit MČ je požadováno definování priority jako vyčlenění finanční podpory na 

připravenou investiční akci OD. KMČ akci jako prioritu MČ ve smyslu Pravidel 

přidělování a využití finančních prostředků určených pro MČ SMZ nikdy 
nepojímala. Její příprava byla OD zahájena na základě požadavku občanů 
vzešlých z veřejného jednání s vedením SMZ. KMČ ji však podporuje, a proto i 
touto formou žádá o prověření možnosti čerpání dotací poskytovaných ze SFDI 
v r. 2019 za účelem realizace akce.   
Upozorňujeme na nutnost obnovy platnosti stavebního povolení, které 
skončí v září 2019. 

KMČ 20.3.2019: Dle sdělení OD je akce připravena k realizaci - stavební 
povolení vydáno. Stavba může být realizována po přidělení finančních 
prostředků (viz Úkol B5/15/9106, 9107 – doplnění 3/2019). 

 
KMČ 15.5.2019: Odbor dopravy zaslal další sdělení ze dne 29.3. a 9.4.2019, 
ve kterém je zkráceně uvedeno, že akce je připravena k realizaci, avšak nebyly 
na ni pro rok 2019 přiděleny finanční prostředky z rozpočtu města pro její 
realizaci. 

KMČ 10.6.2020: Zástupce Odboru dopravy sdělil důvod neschválení příspěvku 
ze SFDI. Bylo dohodnuto, že KMČ použije slíbený finanční příspěvek ve výši 4 
mil. KČ na zahájení realizace priority č.1/2017. OD v letošním roce opětovně 
požádá o dotaci ze SFDI a pokud by byla schválena (předpoklad 5/2021), 
pokusí se KMČ vyčlenit v letech 2021 a 2022 opět finanční příspěvek ve stejné 
výši. 

KMČ 9.6.2021: V r. 2021 vyčleněn příspěvek 2 mil. Kč. Termín vyhlášení příští 
výzvy pro žádost o poskytnutí příspěvku SFDI je očekáván v září 2021, kdy 
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budou známa i pravidla. 

KMČ 15.9.2021: Dle sdělení OD byl 9.8.2021 zaslán na SFDI k elektronické 
konzultaci, SFDI byl zpracován protokol kontroly a po drobných úpravách 
projektu OD bude zaslán zpět se žádostí o dotaci. 

KMČ 20.10.2021: úkol trvá. 

KMČ 15.12.2021: aktuální info viz IS, úkol trvá 

KMČ 9.2.2021: rozpočet akce po jeho aktualizaci ve výši cca 40,4 mil. Kč vč. 
DPH, je podaná žádost o dotaci ze SFDI, úkol trvá 

KMČ 13.4.2022: úkol trvá. 

KMČ 8.6.2022: žádné nové informace, úkol trvá. 

KMČ 31.8.2022: žádosti o příspěvek na realizaci akce nebylo ze strany SFDI 
vyhověno (viz. Informace o rozhodnutí Výboru SFDI – Statutární město Zlín) 

OD 23.9.2022: RMZ dne 19. 9. schválila podání žádosti SMZ o poskytnutí 
dotace z IROP 2021 - 2027 v rámci jeho předpokládané 40. výzvy - 
Infrastruktura pro bezpečnou nemotorovou dopravu – SC 6.1. 

Z: OD, OKP 

 
3. Informace z kanceláře MČ 

Informace k:  

- členství v KMČ. 

Jako host se jednání účastní pí Petra Kučerová, která byla komisí navržena za člena KMČ za pí 
Javorovou (odsouhlaseno per rollam, pro: 9, proti: 0, nevyjádřili se: 1). V současnosti je návrh 
schválen RMZ a čeká na schválení ZMZ. 

Dále byl projednán návrh p. Vařáka, aby jako kandidát na člena komise byla navržena Ing. Jitka 
Špidlová. Tento návrh KMČ neodsouhlasila (pro: 1, proti: 7, zdržel se: 0). 

- dopravnímu bezpečnostnímu systému – návrh úsekového měření rychlosti v ul. Velíkovská a ul. 
Lešenská. 

- záměru stavby umělého hřiště v areálu FK Štípa. 

4. Priority KMČ 

- případný nákup vánočního osvětlení (krytí 10 000 Kč) 

Komise po diskuzi vyhodnotila stávající výzdobu (5 ks modrých řetězů a 4 ks LED rampouchů) 
jako nedostačující a vzhledem k jejímu stáří za potencionálně poruchovou a všemi členy 
odsouhlasila její obnovení o 2 řetězy a 1 LED rampouch ve finančním rozsahu krytí priority, či 
případného mírného navýšení. 

- případné finanční navýšení akce „Vítání adventu“ z priority č. 5/2022 - Podpora společenských 
aktivit (předpoklad byl 3 000 Kč), která se koná dne 25. 11. 2022. 

KMČ všemi přítomnými členy odsouhlasila příspěvek na akci ve výši 5 000 Kč 
 
č. 9/2020  Doplnění VO v ul. Lešenská u č. p. 611 

- požadavek navýšení priority o 50 000 Kč. Odsouhlaseno nadpoloviční většinou členů KMČ per 
rollam. 

 
Návrh priorit pro r. 2023 
 
KMČ po projednání a odsouhlasení nadpoloviční většinou navrhuje v souladu s Pravidly přiděl. a 
využití fin. prostředků určených pro MČ SMZ k posouzení a finančnímu odhadu následující nové 
priority pro r. 2023: 
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1. Vyčištění části koryta Štípského potoka – OŽPaZ  

(v úseku od levostranného přítoku č. 3 po most na křižovatce v ul. Pod Větřákem) 

2. Workoutové hřiště na pozemku p. č. 1537/91 – OMZ (u hasičské zbrojnice) 

3. Oprava povrchu komunikace v ul. Ve Žlebech a v ul. Pod Lesem – OD (v r. 2023 PD - technická 
pomoc, realizace v dalším období) 

Podrobnosti k navrženým prioritám je zapotřebí projednat se zástupcem KMČ, nebo KaMČ. 

 

5. Připomínky, nové podněty a úkoly, ostatní, diskuse 

p. Strunz 

- navrhuje posunutí začátků jednání KMČ na 17:30 hod z důvodu delšího zaměstnání některých 
členů a nemožnosti přípravy jednání v úřední době KaMČ.  

KMČ návrh neodsouhlasila.  

p. Řehák 

- upozorňuje na potřebu vyčištění záchytné vodní nádrže Štěpánka. 

Tajemnice KMČ předá upozornění na OŽPaZ s tím, že KMČ požaduje odpověď. 

 

6. Závěr  

Další jednání KMČ Štípa v r. 2022 je navrženo dne 16. 12. 2022 od 17:00 hod. jako závěrečné 
v restauraci U Komendů ve Štípě. 
 
Ve Zlíně dne 1. 11. 2022 
 
 
Zapsala: Jana Bazelová, tajemnice KMČ Štípa 
Ověřil: Hubert Strunz, předseda KMČ Štípa 


